

Referat af bestyrelsesmøde d. 13. oktober 2012

Tilstedeværende: Ditte, Helmuth, Svend, Kjeld, Jacob, Steen, Søren

Referent: Heines

1. Generalforsamling afholdes i Kolding Sejlklub, lokalerne er booket og vi mødes i bestyrelsen kl. 9

B ii. Steen, Jacob og Heines (sidste 2 år) genopstiller.

Helmuth genopstiller ikke. Vi søger derfor ekstern løsning på regnskabssiden. Søren/Heines undersøger dette.

Såfremt denne løsning lykkes er Kjeld villig til at stille op som kasser.

Der skal herefter findes et nyt bestyrelsesmedlem.

iii. Svend genopstiller som suppleant.

iv. Revisorer – Lars genopstiller og vi finder en til sidste post.

2. Bådudstilling.

Bent har styr på denne del og Olfert bliver udstillet.

Lamper mv. skal lejes hos messecentret – vi ønsker ikke at købe og lagerfører dette.

Steen har tilbudt at køre trappen.

Heines undersøger muligheden for køb af omvendt rullegardin hos reklamebureau.

3. Økonomi.

Vi er 377 medlemmer og har kr. 315.000 på kontoen og laver årligt overskud.

Der øremærkes penge til at lave et 75 års jubilæum og tryk af bog.

Vi vil spørge Bent Mallemuk og Per Damm om de vil tage ansvaret for at samle bogen.

4. Hjemmesiden: Finn klarer det godt. Vedr. tablet/mac klarer vi os som det er.

5. Bladet: Per Damm er villig til at tage redaktør posten.

6. DM

a. Evaluering – klapsalver!!!

b. 2013 Kragenæs

2014 Lynæs

2015 (Bogense)

2016 ?? – vi finder en

2017 (Ebeltoft Vig)

2021 Sundby

Ditte og Jacob tager møde med Kragenæs – de ligger ind med Info og gode erfaringer for hvordan det KAN gøres.

7. Guldpokal

- a. Året GP – Søren fortalte – læs mere i bladet.
- b. 2013 Niendorf
2014 Kerteminde
2015 Warnemünde
2016 (Finland)
2017 Kerteminde (og jubilæum)

8. Ranglisten

- a. Årets stævner: Skælskør formanden trak stikket. Kerteminde overtager evt. Storebæltsmesterskabet.
Kikker på ordlyden i statutterne så det åbner op for at indsætte anden stævne hvis det skulle ske igen. Kjeld kikker på ordlyden.
- b. Præmieoverrækkelse: Ditte spørger Per Damm om han vil stå for denne.
- c. Støtte af Måler: Vi laver målerudvalg i bestyrelsen. Søren, Jacob, Heines og evt. Benny
- d. Næste års stævner: Samme som sidst – Fåborg er nu fast. Vi ser om der kommer øvrige ansøgninger!

9. Tursejlads.

- a. Lars' klumme – Den er vi rigtigt glade for – super.
- b. Tur-tips versus klasseregler: Såfremt klasseregler ikke overholdes skal det **tydeligt** fremgå af artiklen.
- c. Tursejlertræf: God ide – Lars Brædstrup har taget initiativ.

10. Evt.

Per Jørgensen stopper i NFIA, vi skal finde en afløser

Ditte og Heines tager snak med ny direktør for Folkeboat.de i Hamburg.

Ændringer til klasseregler: Vi nedsætter et regeludvalg som kan se på ændringsforslag frem mod næste ændring i 2016.

Her er hvad jeg hørte vi nævnt man kunne kigge på:

Slæder i storsejlet.

Fast kick

Køl pakket ind i glasfiber

Lad os samle op og ny NFIA repræsentant kan tage det med.

Næste møde: 23/2-12 kl. 9.00 i forbindelse med GF